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Närvarande: Ulrika Leray, Britt-Marie Carlsson, Louise Hellman, Tommy Werlefors, 
Marie Jauhiainen, Christer Danielsson, Kent Eriksson Pripp, 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skogsbärens SFF 2010-04-15

§ 1 Mötet öppnas
Ordförande Ulrika Leray hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Dagordning
Dagordningen godkändes.

§ 3 Protokolljusterare
Louise Hellman valdes att justera protokollet tillsammans med ordförande.

§ 4 Föregående protokoll
Genomgång av protokoll 3/2010. Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

§ 5 Inkomna skrivelser
En skrivelse har inkommit från Nyköpings kommun ang införande av separat sortering av det 
komposterbara avfallet i bruna påsen. Styrelsen diskuterade detta och Ulrika kontaktar 
kommunen för ytterligare information.

§ 6 Aktivitetslistan
Genomgång av aktivitetslistan gjordes. Styrelsen beslutade att sand- och täckbark skall inköpas 
till städhelgen. Christer ansvarar för detta. Ulrika lämnar information till kvartersombuden. Kent 
och Louise ansvarar för inköp av material till lagning/förbättring av lek utrustning.

§ 7 Ekonomi
Granskningen av 2009 års räkenskaper har gjorts. 

§ 8 Övriga frågor
Årsmötet; Söndagen den 25 april 2010 kl 17:00
Valberedningen: Sammankallande Annelie Norén närvarade på styrelsemötet vid denna punkt. 
Till samtliga poster i styrelsen finns förslag på namn.

§ 9 Nästa möte
Onsdagen den 19 maj kl 19.00 hos Louise
Möte med nya kvartersombuden – Torsdagen den 6 maj kl 19.00 hos Kent

§ 10 Mötet avslutas
Ulrika avslutade mötet och tackade förvisat intresse.

Vid protokollet Justeras

Britt-Marie Carlsson Ulrika Leray Louise Hellman


